
 
Respostes a la ciutadania de CiU al Ple de 19-2-2014 
 
 
Fernando Lucio 
 
Quisiera preguntar a todos los grupos políticos, qué grado de 
responsabilidad estaréis dispuestos a asumir delante de los vecinos, 
cuando el tanatorio se convierta en crematorio, como ya ha sucedido en 
otras poblaciones vecinas y teniendo en cuenta el “servicio integral” que 
ofrecen estas empresas. 
 
El senyor Comellas: 

“El Grup Municipal de Convergència i Unió ha sentit un altre veí que ha explicat 
el cas de Cornellà, on ell és professor, que també hi havia hagut aquestes 
promeses que mai s’instal·laria un crematori, i després ha passat. Per tant, hem 
de fer cas de l’experiència acumulada en aquest cas per aquesta persona, i 
nosaltres treballarem per, com vam dir en la reunió que hi va haver, una altra 
localització on, n’hi hagi o no n’hi hagi, no en resultem afectats per aquesta 
instal·lació, perquè l’experiència el que demostra, com diu aquesta persona en 
el seu escrit, és que al final les empreses tendeixen, com és lògic, a oferir un 
servei integral, i no podem permetre’ns jugar amb passar, com hem explicat 
abans, la pilota a la generació següent, i d’aquí deu, quinze, vint anys, afrontin 
aquesta problemàtica. El nostre compromís és ferm, de buscar una tercera 
localització que realment satisfaci tothom, i amb aquesta visió de futur que 
realment, d’aquí poc o molt temps, molts de nosaltres ja no serem regidors, 
aquesta opció no existeixi, o si existeix, no sigui perjudicial per temes de 
distàncies. 

Gràcies.”  

 
Josep Martin 
 
En relació al punt 5 del ple ordinari de l’Ajuntament del 12 de desembre 
del 2013, sobre el dictamen proposant l’aprovació de conveni urbanístic 
relatiu a la permuta de la finca situada a la confluència dels carrers Nord i 
Andreu Amat per la finca situada a l’Avinguda Jacint Esteve i Fontanet, 
112 
Pregunta per l’equip de Govern i tots els grups polítics: 
En vista de les al·legacions i les signatures de suport del veïnat en contra 
de la possible instal·lació del tanatori al c/ Nord – c/ Andreu Amat, quina 
és la posició actual de tots els grups polítics? S’està valorant la 
reubicació proposada per tots els veïns? 
 
 



El senyor Comellas: 

“Des de Convergència i Unió, responent la primera pregunta sobre el nostre 
posicionament a les al·legacions presentades, hem vist les que va presentar el 
senyor Vilalta, i ja li hem expressat el nostre total acord amb les seves 
al·legacions, i aquest acord vol dir que la recolzarem com si fossin pròpies.  

I la reubicació proposada en aquella reunió, bé, va ser una opció. Òbviament 
estem oberts, però ha de ser el conjunt del consistori el que estigui obert a 
escollir una altra localització, i realment dur-la endavant. I també totes les 
associacions de veïns. En aquest cas, per exemple, s’havia proposat una que 
era una zona de El Gall, tocant la deixalleria. Doncs també s’ha de consultar, 
però aquest és el nostre posicionament. 

Gràcies.” 

 

 
 
 


